



MOVES#82 **Sasha Litvintseva** **»Evergreen«**
10 February 2015

(please scroll down for German version)

MOVES#82 **Sasha Litvintseva** »Evergreen«

Screening, Talk

10 February 2015, 8:30pm

Dear Friends,

Image Movement is pleased to present an evening with Sasha Litvintseva.

Together with the publisher *Filmarmalade*, London we will present the latest artist film »Evergreen« by the Russian artist and film director **Sasha Litvintseva**.

The work follows, through a series of picturesque narratives, an immortal traveller's journey between islands of time, inhabited theme parks, museums and abandoned cities, to delineate the perpetual struggle for a perfect society and how civilisation's constant morphing and unquenchable desire to document itself, is driven by an unconscious awareness of it's looming demise.

Sasha Litvintseva recently exhibited work at *Carlos/Ishikawa gallery*, London, *Kasseler Dokfest*, Kassel, *Siauliai gallery*, Lithuania and has a solo show at the *AC Institute*, New York in summer 2015. She was born in Russia and lives and works in London.

The screening will be followed by a discussion with **Sasha Litvintseva** and the artist and publisher **Gordon Shrigley**.

Admission is free.

MOVES#82 Sasha Litvintseva »Evergreen«

Screening, Talk

10 Februar 2015, 20:30 Uhr

Liebe Freunde,

Image Movement freut sich, einen Abend mit Sasha Litvintseva präsentieren zu können.

Gemeinsam mit dem Londoner Label *Filmarmalade* werden wir die neueste Arbeit »Evergreen« der russischen Künstlerin und Regisseurin **Sasha Litvintseva** präsentieren.

Ihr Film folgt in einer Serie von malerischen Erzählsträngen einem unsterblichen Reisenden, der sich zwischen den Inseln der Zeit bewegt – bewohnten Freizeitparks, Museen und verlassenen Städten; dabei beschreibt er das fortlaufende Ringen um eine perfekte Gesellschaft und, wie die sich ständig im Wandel befindende und von dem unstillbaren Wunsch, sich selbst zu dokumentieren, beseelte Zivilisation von einem ihr unbewussten Sich-bewusst-sein des eigenen sich abzeichnenden Untergangs getrieben wird.

Sasha Litvintsevas wurde in Russland geboren und lebt und arbeitet in London. Zuletzt wurde ihre Arbeit in der *Carlos/Ishikawa Gallery* in London, auf dem Kasseler *Dokfest*, und in Lithuania in der *Siauliai Gallery* gezeigt; Sommer 2015 folgt eine Einzelausstellung im *AC Institute*, New York.

Im Anschluß an das Screening wird der Künstler und Verleger **Gordon Shrigley** einen Arist Talk mit **Sasha Litvintseva** führen.

Der Eintritt ist frei.

(still: Sasha Litvintseva, *Evergreen*, 2015, courtesy of the artist and *Filmarmalade*)

.....

Image Movement | Artist Films, Films on Art, Artists Records

Oranienburger Strasse 18 | D-10178 Berlin | Mo–Sa, 11am–7pm

Tel +49-30 - 308 819 780 Fax +49-30 - 288 840 352

info@imagemovement.de | www.imagemovement.de